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Protokół Nr XXVI/09 

------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 9 października 2009 r.     
w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej 

  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki o godz. 835 otworzył XXVI 

sesję Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał radnych, zaproszonych gości: 

Burmistrza Dobrej – p. Andrzeja Piątkowskiego, Z-cę Burmistrza Dobrej – p. 

Jacka Gajewskiego, Skarbnika Dobrej – p. Beatę Kmieć. 

 
Przewodniczący Paweł Janicki stwierdził, że na stan 15 radnych Rady 

Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 13 radnych, co stanowi quorum, przy 

którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu. 

Protokołowała obrady – Ewa Zasiadczyk – inspektor UM w Dobrej. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki przedstawił 

wniosek Burmistrza Dobrej w sprawie zwołania sesji, stwierdzając, iż sesja 

została zwołana na wniosek Burmistrza. 

Wniosek Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

  
 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad 

XXVI sesji Rady Miejskiej w Dobrej. 

 
 

Porządek obrad. 

 

1) Otwarcie Sesji. 

2) Stwierdzenie quorum. 

3) Przedstawienie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 
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6) Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i 

działalności międzysesyjnej. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą 

„Myśl globalnie – poznawaj lokalnie” – Uchwała Nr XXVI/199/09 

2) zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym – Uchwała Nr XXVI/200/09 

3) zmiany budżetu na 2009r. – Uchwała Nr XXVI/201/09  

   

            8)  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

              9)  Wolne wnioski. 

            10)  Zamknięcie obrad. 

 

ad: 1, 2, 3.  

 

Jak wyżej. 

 

 

ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 

 Przewodniczący Paweł Janicki poinformował, że protokół nr XXV/09 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej w dniu 25 września 2009 r. 

był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz przed posiedzeniem Rady, wszyscy 

radni mogli zapoznać się z jego treścią i wnieść uwagi. 

 Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący 

wnioskował o przyjęcie „Protokołu nr XXV/09” bez odczytywania. Po 

przeprowadzonym głosowaniu przewodniczący stwierdził, że protokół 

został jednogłośnie przyjęty przez Radę tj. na 13 radnych obecnych na 

sali podczas głosowania za jego przyjęciem głosowano 13 radnych, nie 

było głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
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ad:  5.      

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

     Radny Jan Dzierdzicki poruszył sprawę czyszczenia stawów za Domem 

Kultury. 

     Radny Stanisław Zasiadczyk zwrócił się z zapytaniem przystanku w 

Dąbrowicy przy Szkole i prosił o pisemną odpowiedź, gdyż informację tą 

musi przedstawić Radzie Sołeckiej.  

 Radny Henryk Gręzicki ponownie poruszył temat, odhaczania się osób 

bezrobotnych. 

   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej poinformował, że odpowiedzi na 

wszystkie interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone w pkt.8. 

 

 

ad:  6.  

  Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności 

międzysesyjnej. 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że sprawozdanie jest w 

formie ustnej, dotyczy 2 dni urzędowania od ostatniej sesji, ponieważ w 

pozostałe dni korzystał z urlopu wypoczynkowego.  

Kilka informacji dot. urzędu: 

- 3 października 2009 w sobotę odbyły się ćwiczenia dot. sprawdzenia 

sprawności bojowej jednostek OSP naszej Gminy oraz gminy Kawęczyn. 

Ćwiczenia te przeprowadzone były na Stacji Paliw w Skęczniewie u Pana 

Izydorczyka, oraz gaszono była kotłownia w Domu Pomocy Społecznej. 

Udział brały jednostki, które mają samochody, natomiast jednostka z 

Mikulic zabezpieczała dojazd to miejsca.  

- został złożony wniosek na schetynówkę w Mikulicach. Przystępujemy do 

bardzo aktywnych działań, chcemy przygotować bardzo szybko przetargi 

bo w Wieloletnim Planie Finansowym te zadania są na trzy lata. Im 

szybciej uporamy się z przetargami to jest szansa, że te przetargi będą po 
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cenach niższych.  

- przygotowujemy również przetarg na hale sportową, jest jedna zmiana od 

roku 2010 te samorządy które będą ubiegały się o środki na hale sportowe 

będą pieniążki dostawały na ukończenie inwestycji. 

 

 

 

ad: 7. 

 

                          Podjęcie  uchwał w sprawie: 

 

1. Zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu 

„Myśl globalnie – poznawaj lokalnie” 

- Uchwała Nr XXVI/199/09 

 

 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił p. Martę Zasiadczyk o 

omówienie projektu uchwały, która, poinformował, że projekt jest konieczny do 

podpisania umowy w ramach programu operacyjnego - Kapitał Ludzki: 

Priorytet IX: Rozwój, wykształcenie i kompetencje w regionach, Działanie 9.5 – 

oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich. Do końca marca 

złożyliśmy wniosek w ramach tego działania na projekt „Myśl globalnie – 

poznawaj lokalnie”, który ma na celu przeprowadzenie szkolenia na 

przewodników turystycznych. Wartość całego projektu wynosi 49. 995 zł. 

Zadanie w ramach tego projektu jest w 100 % finansowane ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego. Okres realizacji projektu od 1 grudnia 

2009 do 17 maja 2010 r. Projekt ten ma za zadanie przeszkolenie 8 osób na 

przewodników turystycznych z terenu gminy Dobra, które będzie trwało 165 

godz. i zakończone jest egzaminem w Urzędzie Marszałkowskim. W projekcie 

będzie uczestniczyć 5 kobiet i 3 mężczyzn.   

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Paweł Janicki otworzył dyskusję nad 

przedstawioną propozycją, ponieważ projekt uchwały nie był omawiany na 

posiedzeniach Komisji Rady i nie mogą one przedstawić swoich opinii. 
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Radny Jan Dzierdzicki zapytał, czy w tym projekcie biorą udział tylko 

osoby bezrobotne ,jak będzie wyglądało szkolenie i czy to uprawnienie jest 

tylko na terenie naszego regionu. 

 P. Marta Zasiadczyk wyjaśniła, że nie tylko osoby bezrobotne. Są to 

wyłącznie mieszkańcy gminy Dobra w wieku 19-60 lat, które mają, co najmniej 

wykształcenie średnie. Pierwszeństwo będą miały osoby bezrobotne. Szkolenie 

będzie najprawdopodobniej w soboty i niedziele w godzinach popołudniowych. 

Będzie prowadzone na miejscu w Gminie Dobra. Uprawnienia na przewodnika 

turystycznego nie są dzielone na regiony i z tym uprawnieniem można podjąć 

prace na terenie całej Polski.  

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu pod 

nazwą „Myśl globalnie – poznawaj lokalnie”, która została przyjęta przez Radę 

jednogłośnie tj. na 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej 

przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie 

zgłoszono. 

 

Uchwała Nr XXVI/199/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 9.10.2009 r. w 

sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą „Myśl 

globalnie – poznawaj lokalnie” stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

2)  zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym - Uchwała Nr XXVI/200/09 

 

   Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że Rada Miejska 

w Dobrej w 2005 roku 24 listopada podczas Sesji podjęto Uchwałę XXI/169/05 

dotyczącą regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym, 

szczególnie chodzi o zasiłki szkolne. W regulaminie tym zapisano, że 

zdarzeniami losowymi uznającymi przyznanie zasiłku szkolnego są w 

szczególności:  

- nagła długotrwała choroba członka rodziny i klęski żywiołowe.  

Sad kwestionuję ten zapis, twierdząc, że Rada nadużyła swoich kompetencji, 
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ponieważ Rada, kiedy podejmuje Uchwałę musi opierać się na dokumencie 

rangi wyższej, w którym określa w szczególności: 

- sposób ustalania wysokości stypendium szkolnego w zależności od sytuacji 

materialnej uczniów i ich rodzin oraz innych okoliczności o których mowa w 

art. 90 usp.1; 

-  formy, w jakich udziela się stypendium szkolnego w zależności od potrzeb 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy 

-  tryb i sposób udzielania stypendium szkolnego w zależności od zdarzenia 

losowego 

- tryb i sposób udzielania zasiłku szkolnego w zależności od zdarzenia 

losowego. 

Zdaniem Prokuratury tak sformułowany przepis musi znaleźć się w 

regulaminie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Paweł Janicki otworzył dyskusję nad 

przedstawioną propozycją, ponieważ projekt uchwały nie był omawiany na 

posiedzeniach Komisji Rady i nie mogą one przedstawić swoich opinii. 

   Ze względu na brak głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził 

głosowanie uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym, która została przyjęta przez Radę 

jednogłośnie tj. na 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 

przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów „przeciw” i wstrzymujących nie było. 

 

Uchwała Nr XXVI/200/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 9.10.2009 r. w 

sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 
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3)  zmiany budżetu na 2009 rok - Uchwała Nr XXVI/201/09 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił, aby zmiany w budżetu na 

2009 r. przedstawiła Skarbnik Dobrej. 

         Skarbnik Gminy poinformowała, że budżet na 2009 rok nie zmieniamy 

wielkości wydatków, następuje tylko przeniesienie wydatków w ramach 

posiadanych środków na poszczególne działy z rozdziału 80101 dotyczący 

Szkół Podstawowych na 75023, 75075 i 85401. W załączniku wydatki na 

wieloletnie programy inwestycyjne zastała wprowadzona inwestycja: budowa 

wodociągów w m.: Golimówka, Linne, Stawki, Chrapczew, Czyste; budowa 

kanalizacji sanitarnej w m. Dobra; modernizacja stacji uzdatniania wody w m. 

Piekary i Rzymsko. P. Skarbnik przekazała głos p. Burmistrzowi.     

   Burmistrz wyjaśnił, że chcemy w krótkim czasie ogłosić przetarg na 

wodę i dwie hydrofornie. Kwota wodociągu do przetargu to ok. 

1.800,000,00.Termin realizacji do końca maja 2010 r. Największy problem jest 

z hydrofornią w Piekarach, gdzie remont tej hydroforni będzie bardzo 

kosztowny, ponieważ nie ma tam zbiorników wyrównawczych i jest to kwota 

zdecydowanie przewyższająca 2.000.000,00 zł.    

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Paweł Janicki otworzył dyskusję nad 

przedstawioną propozycją, ponieważ projekt uchwały nie był omawiany na 

posiedzeniach Komisji Rady i nie mogą one przedstawić swoich opinii. 

Radny Jan Dzierdzicki zapytał, czy te sprawy będą realizowane przez 

Związek Wodociągów i Kanalizacji w Koninie odnoście remontów i wodociągu. 

 P. Burmistrz wyjaśnił, że są dwa projekty. Jeden PROW i drugi ze 

spójności z ochrony środowiska, który składany jest przez 13 gmin MGZWiK w 

Koninie. Projekt PROW - u to woda i dwie hydrofornie jest na kwotę 6.700,00 

zł., natomiast w tym dużym projekcie zapisany jest kolektor sanitarny Dobra 

do końca Ugorów, zapisana jest również oczyszczalnia i hydrofornia w Dobrej i 

jest na kwotę ponad 11,5 mln. 

   Ze względu na brak głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził 

głosowanie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2010 rok, która została 

przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 13 radnych obecnych na sali podczas 
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głosowania za jej przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów „przeciw” i 

wstrzymujących nie było. 

 

Uchwała Nr XXVI/201/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 9.10.2009 r. w 

sprawie zmiany budżetu na 2009 rok stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

    

 

pkt. 8. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

   Burmistrz udzielając odpowiedzi wyjaśnił: 

 odnośnie czyszczenia stawów za Domem Kultury, jesteśmy po przetargu, 

pierwszy etap jest do 15 grudnia, a drugi do 30 czerwca i jeżeli firma się nie 

wywiązuje to płacimy kary umowne, jesteśmy po rozmowach i twierdzą że 

do 15 grudnia się wyrobią.  

 Przystanek w Dąbrowicy – wpłynęło pismo dot. zakupu przystanku w 

Dąbrowicy, byliśmy skłonni go zakupić i zamontować, ale dość znaczny 

argument miała rada sołecka. Nadal maleje liczba dzieci uczęszczających do 

szkoły w Dąbrowicy. 

 Odnośnie odhaczania i pomocy gminie, jeżeli odhaczają się ludzie 

bezrobotni to oni korzystają ze środków Pomocy Społecznej, czyli korzystają 

z budżetu gminy, bo MGOPS jest naszą jednostką. To co robi Powiatowy 

Urząd Pracy w Turku to są zadania powiatu.  

pkt: 9.  

Wolne wnioski 

 

 Radny Wiesław Ignaczak – zwrócił się z zapytaniem o przebudowę drogi 

na ul. Kilińskiego. 
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 Radny Jan Dzierdzicki – złożył wniosek o potrzebę drogi od Lindy do 

Szyman. 

Burmistrz – wyjaśnił odnośnie drogi Kilińskiego, że załącznik, który jest 

załącznikiem do budżetu wydatków na poszczególne inwestycje, zawiera 

również inwestycje, które były realizowane min. na ul. Kilińskiego, a obecnie 

ul. Łąkowa. 

 

  

pkt: 10.  

 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z tym, że porządek XXVI sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 

wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o godz. 940 

zakończył obrady sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

(Nagrany przebieg sesji znajduje się w biurze Rady i będzie przechowywany 

przez okres 5 lat). 

 

    Protokółowała:                                                   Przewodniczył: 

                                                                                                            Przewodniczący 

            I n s p e k t o r                   Rady Miejskiej 

         /-/ Ewa Zasiadczyk                                                 /-/ Paweł Janicki  

 


